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ZÁPIS č. 03/2019 
 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno, konanej dňa 21.03.2019  

v ZŠ s MŠ MPČĽ 35, Brezno. 

 

 

Prítomní : Mgr. Eva Skačanová, Ing. Martin Ridzoň PhD, Mgr. Daniel Struhár, Mgr. Mária 

Kvietková, Mgr. Martin Baxa, Viera Mondlová, Milan Palovčík, Mgr. Jana Bočová 

Hostia : Mgr. Peter Macko 

 

Rokovanie viedol : Mgr. Eva Skačanová, predsedníčka komisie pre školstvo. 

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Návšteva ZŠ s MŠ MPČĽ 35, Brezno – vízia školy, profilácia, organizácia, materiálno-  

technologické zabezpečenie. 

3. Diskusia 

4. Záver 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie v priestoroch  základnej školy otvorila predsedníčka komisie Mgr. Eva 

Skačanová a prítomných členov privítala s dôrazom na nových členov komisie pre školstvo 

a poďakovala sa  riaditeľovi  Mgr. Petrovi Mackovi za ústretovosť prijať komisiu pre školstvo 

a hneď mu odovzdala slovo. 

 

K bodu č. 2 

Mgr. Macko privítal  členov školskej komisie na pôde školy a pokračoval s prezentáciou 

zamerania a činnosti školy: 

Základná škola bola daná do prevádzky v roku 1991 s počtom žiakov cca 1000. Zameriavala sa 

na vyučovanie cudzích jazykov. Postupne sa vybavenie rozšírilo o výpočtovú techniku 

s internetovým pripojením, čím škola získala prvenstvo medzi školami v Brezne. V súčasnosti 

je každá trieda vybavená interaktívnou tabuľou a škola má záujem o optické pripojenie 

internetu. 

V športovej oblasti sa chcú venovať oblastiam ( napr. lukostreľba, biatlon), ktoré nebudú 

konkurovať ďalším dvom základným školám a na to majú k dispozícii vynovené priestory 

veľkej a malej telocvične, gymnastická sála so zrkadlami, atletická dráha a multifunkčné 

ihrisko s umelou trávou. 

Nepriaznivý demografický vývoj má v súčasnosti negatívny dopad na počty žiakov v škole, 

ktoré sa pohybujú okolo 260 žiakov. Počet sa mení v závislosti od migrácie žiakov najmä na 

2.stupni. 
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Víziou školy je, aby rodičia  uverili, že škola  napreduje vďaka nastaveným zmenám, ktoré 

majú smerovať ku kvalitnému vzdelaniu každého jedného žiaka a jeho uplatneniu v praktickom 

živote. 

Materská škola pri základnej škole uplatňuje v dvoch  triedach prvky koncepcie Marie 

Montessori a ostatné triedy sú tiež zamerané na rôzne oblasti – Lego Dacta trieda, trieda 

s uplatňovaním prvkov Waldorfskej pedagogiky, enviromentálne zameranie, ľudová kultúra 

a folklór. V marci bola otvorená nová trieda, ktorá rozšírila kapacitu materskej školy o ďalších 

16 miest. 

Mgr. Peter Macko oboznámil prítomných členov aj s krúžkovou činnosťou školy a so školskou 

knižnicou, ktorá by svojím vybavením a priestormi mohla slúžiť aj pre verejnosť.  Zámer 

s ponukou tanečného krúžku pre žiakov škole nevyšiel, nakoľko  priestor na realizáciu 

tanečného krúžku    nespĺňal požadované kritériá.                                                          

 

K bodu č. 3 
- Prítomní členovia – najmä učitelia si vymenili skúsenosti s inklúziou rómskych  žiakov medzi 

intaktných žiakov. 

- Mgr. Skačanová -finančné ohodnotenie si zaslúžia všetci učitelia bez rozdielu na akej škole 

učia. 

- Mgr. Baxa sa zaujímal o výchovno-vzdelávací proces v MŠ s prvkami koncepcie Marie 

Montessori. 

- Mgr. Macko – v školskom klube detí neregistrujú úbytok detí ako odozvu na všeobecné záväzné 

nariadenie, v ktorom sa určuje výška príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v ŠKD. 

- Mgr. Macko – autobus na linke Podbrezová- Čierny Balog a späť, ktorý dopravuje žiakov  do 

školy z okolia Brezna nie je možné označiť ako „školský autobus“ aj napriek tomu, že  žiakov 

dopravuje do blízkosti školy. 

- Členovia komisie z jednotlivých škôl sa navzájom informovali o priebehu materiálneho 

vybavenia školských jedální a kuchýň k 1. septembru 2019, kedy bude štát prispievať na stravu 

všetkým žiakom ZŠ. 

- Spoluprácu vedenia mesta so školami hodnotili prítomní členovia ako dobrú. 

- Mgr. Skačanová pozvala prítomných členov komisie na odovzdávanie ocenení učiteľom pri 

príležitosti Dňa učiteľov 28.3.2019 o 16,oo hod. v MsDK. 

- Mgr. Skačanová – nasledujúce stretnutie komisie pre školstvo ostáva  na 17. apríla   2019 

v budove MsÚ, nie v CVČ.        

Po  diskusii sa členovia komisie rozdelili na 2 skupiny, jednu skupinu sprevádzal 

riaditeľ Mgr. Macko a druhú skupinu sprevádzala Mgr. Kvietková. 

Členovia komisie si prezreli priestory školy, v ktorých prebieha výchovno-vzdelávací 

proces – triedy, zrekonštruovanú telocvičňu spolu s náraďovňou, sociálnym zariadením, 

školský klub, materskú školu s novou rekonštruovanou triedou, vďaka ktorej sa rozšírila 

kapacita MŠ o  16 detí.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

K bodu č. 4 

       Na záver stretnutia komisie pre školstvo Mgr. Skačanová poďakovala všetkým  členom za 

účasť a riaditeľovi ZŠ s MŠ MPČĽ Mgr. Mackovi za ochotu venovať svoj čas školskej komisii. 

 

 

 

 

Mgr. Eva Skačanová                                                                            Mgr. Jana Bočová 

predsedníčka komisie                                                                          sekretárka komisie 

 



 

 

 

 

 


